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Zápis z jednání pléna AS ZČU 
konaného dne 27. 6. 2018 
od 14:30 hodin v UV 115b 

 
 

          AS ZČU 

 

Přítomno:         33 členů AS ZČU v průběhu jednání       – viz prezenční a hlasovací listina 

Omluveno:       16 členů AS ZČU                                     – viz prezenční a hlasovací listina 

Neomluveno:   10 členů AS ZČU                                     – viz prezenční a hlasovací listina 

 

 

Skrutátory byli jmenováni senátoři Mgr. Baierl a JUDr. Stočesová.  

Program jednání: 

1. Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti inženýrské sítě - horkovodní řad na 

nemovitosti parc. č. 8455/31 v kat. území 721981 Plzeň 

2. Vyhlášení voleb kandidáta na rektora 

3. Návrh na člena grantové komise GRAS 

4. Výsledky hospodaření 1-5/2018 

5. Informace o ESF projektu 

6. Informace o Metodice rozpočtu 

7. Informace o sportu na ZČU 

8. Informace o výzkumu na středních školách 

9. Různé 

  9.1 Informace z RVŠ 

  9.2. Informace z SK 

  9.3. Další 

Předkladatel návrhu usnesení:  Předseda AS ZČU RNDr. Petr Tomiczek, CSc. 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje program jednání AS ZČU. 
 

 

Celkem přítomno senátorů:  32 Hlasů pro usnesení:  32 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO 
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1. Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti inženýrské sítě - 

horkovodní řad na nemovitosti parc. č. 8455/31 v kat. území 721981 Plzeň 

Na začátku zasedání místopředsedkyně senátu přivítala přítomné a následně předala slovo 

kvestorovi Benešovi. Kvestor Beneš podrobně seznámil senátory s tímto bodem. Uvedl, že veškeré 

podklady byly uloženy v uložišti senátu. Následně místopředsedkyně senátu otevřela k tomuto bodu 

diskusi, v níž vystoupil senátor Kopeček, a poté požádala předsedu Legislativní komise AS ZČU 

senátora Martinčíka o stanovisko komise.  

 

Stanovisko Legislativní komise AS k bodu „Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti 

inženýrské sítě - horkovodní řad na nemovitosti parc. č. 8455/31 v kat. území 721981 Plzeň“:  

Legislativní komise nemá připomínky a doporučuje ke schválení. 

 

Předkladatel návrhu usnesení:  Rektor doc. Dr. RNDr. Miroslav Holeček 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni doporučuje podle ust. § 9 odst. 2 písm. c) 

zákona o vysokých školách uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene služebnosti inženýrské sítě 

– horkovodní řad na nemovitosti parc. číslo 8455/31 v katastrálním území 721981 Plzeň. 
 

Celkem přítomno senátorů:  32 Hlasů pro usnesení:  32 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

  

2. Vyhlášení voleb kandidáta na rektora 

Místopředsedkyně senátu Stočesová seznámila senátory s činností předsednictva AS ZČU ohledně 

voleb. Následně místopředsedkyně AS ZČU senátorka Stočesová informovala plénum o povinnosti 

AS ZČU vyhlásit volbu kandidáta na rektora ZČU a zároveň vyhlásit mezní termín pro podávání 

návrhů. Místopředsedkyně senátorka Stočesová podrobně seznámila plénum s navrženým 

harmonogramem voleb kandidáta na rektora. Užší předsednictvo AS ZČU se po doplnění návrhu 

legislativní komise AS ZČU shodl na termínech, které budou zveřejněny na stránkách AS ZČU. 

Dále místopředsedkyně AS ZČU senátorka Stočesová poděkovala předsedovi legislativní komise za 

výbornou práci při tvorbě harmonogramu. Pro podávání návrhu je připraven formulář, který bude 

ke stažení taktéž na webových stránkách AS ZČU.  
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Stanovisko Legislativní komise AS k bodu „Vyhlášení a harmonogram volby kandidáta na 

rektora“:  

Legislativní komise po zapracování svých připomínek nemá žádné jiné k tomuto bodu. 

 

Předkladatel návrhu usnesení:  Předseda AS ZČU RNDr. Petr Tomiczek, CSc. 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni vyhlašuje volby kandidáta na rektora 
Západočeské univerzity v Plzni. Návrhy na kandidáta na rektora lze podávat do 27. 9. 2018 do 
12:00 na formuláři, který je přílohou zápisu z dnešního jednání AS ZČU.  
 

Celkem přítomno senátorů:  33 Hlasů pro usnesení:  33 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

Následně místopředsedkyně Stočesová upozornila senátory, že harmonogram voleb a formulář pro 

podávání návrhu na kandidáta na rektora bude přístupen ze stránek AS ZČU a taktéž bude součástí 

tohoto zápisu. 
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HARMONOGRAM VOLEB KANDIDÁTA NA REKTORA ZČU  

 

VYHLÁ

ŠENÍ 

VOLEB 

KANDI

DÁTA 

NA 

REKTO

RA 

 

KONEC 

LHŮTY 

PRO 

PODÁV

ÁNÍ 

NÁVR

HŮ  

NA 

KANDI

DÁTA 

NA 

REKTO

RA 

 

 

VYHLÁ

ŠENÍ 

TERMÍ

NU 

PRVNÍ 

VOLBY 

KANDI

DÁTA 

NA 

REKTO

RA 

 

1. 

BESEDA 

S NAVRŽ
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KANDID

ÁTY 

 

2. 

BESEDA 

S NAVRŽ

ENÝMI 

KANDID

ÁTY 

 

PRVNÍ 

VOLBA 
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DÁTA 
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REKTO

RA 

 
 

(1., popř. i 
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VANÁ 
VOLBA 
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DÁTA 

NA 
REKTO

RA 
 

(1., popř. 
i 2. kolo) 

AS ZČU SENÁTO

ŘI 

PAS 

ZČU 

  AS ZČU AS ZČU 

 předsedo

vi, 

místopřed

sedovi 

nebo 

tajemníko

vi 

AS ZČU 

     

   US 217 JJ 221   

27. 6. 

2018 
27. 9. 

2018 

do 12.00 

hod. 

17. 10. 

2018 

24. 10. 

2018 

15.00 hod. 

14. 11. 

2018 

16.00 hod. 

28. 11. 

2018 

12. 12. 
2018 
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Potvrzení přijetí návrhu  

 

Místo, den a hodina přijetí  

návrhu:                                         ____________________              _____________________  

 

Předávající (jméno, příjmení,  

podpis):                                          ____________________              _____________________  

 

Přijímající (jméno, příjmení,  

podpis):                                          _________________                         __________________  

 

 

 

Poučení:  

Vlastnoručním podpisem vyslovuje kandidát svůj souhlas s podáním návrhu.  

Návrh smí podat pouze senátor AS ZČU do 27. 9. 2018 do 12:00.  

Návrh předává navrhovatel ve dvou vyhotoveních předsedovi, místopředsedovi nebo tajemníkovi 

AS ZČU, přičemž jedno vyhotovení potvrzené podpisy zůstává předávajícímu a jedno 

přijímajícímu. 

 

 Jméno Příjmení Tituly Datum Podpis 

Navrhovatel/é      

      

      

      

      
Kandidát      

Návrh kandidáta na rektora ZČU v Plzni 
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3. Návrh na člena grantové komise GRAS 

Místopředsedkyně senátu Stočesová seznámila senátory s tím, že předsedkyně komise GRAS 

odchází na mateřskou dovolenou, a proto je nutné zvolit nového člena komise z řad akademiků. 

Následně se místopředsedkyně optala pléna, zda některý ze senátorů má návrh na člena komise. 

Byla navržena Bc. Krauzová, která již byla členkou komise GRAS. Další návrh nebyl, proto 

místopředsedkyně senátu požádala Bc. Krauzovou, aby se představila plénu.   

 

Předkladatel návrhu usnesení:  Rektor doc. Dr. RNDr. Miroslav Holeček 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje Bc. Evu Krauzovou (FST) za člena 

Grantové komise pro podporu aktivit studentu (GRAS) za akademické pracovníky. 

 

Celkem přítomno senátorů:  33 Hlasů pro usnesení:  33 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

 

4. Výsledky hospodaření 1-5/2018 

V tomto bodě předala místopředsedkyně senátu slovo kvestorovi Benešovi. Kvestor Beneš 

informoval plénum, že v souladu s platnou legislativou a metodikou rozpočtu, by měl akademický 

senát několikrát ročně a poprvé za období leden až květen informován o výsledcích hospodaření 

ZČU a jednotlivých součástí. Zdůraznil, že materiály byly v předstihu dodány do uložiště AS ZČU. 

Jedná se především o informativní průběžnou informaci, jelikož ještě před měsícem, se na 

některých fakultách schvalovaly rozpočty. Dále uvedl, že hlavní čerpání investičních peněz bude 

v letních měsících a v září. Dále seznámil plénum s tím, jaké práce z investičních peněz probíhají a 

probíhat budou. Co se týče hospodaření v neinvestiční části je kvestor přesvědčen v souladu 

s tajemníky, že peněz je na univerzitě dostatek, ale dlouhodobě je problém se základním 

příspěvkem, což je patrné z přiložených tabulek, kdy jsou dvě jednotky v záporných číslech, což se 

podaří napravit přeúčtováním z dotace 1311.  

 

5. Informace o ESF projektu 

Místopředsedkyně senátu Stočesová v tomto bodě předala slovo řediteli PC Mgr. Šípovi, který 

seznámil plénum s tím, že se jedná o jeden objemově z největších projektů mezi univerzitami, jedná 

se o projekt za 184 mil. Kč. Následně v připravené prezentaci podrobně seznámil plénum s tím, 
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jaký je stav projektu. Především jaký je rozpad prostředků na jednotlivé součásti a jak se nakládá 

s režiemi tohoto projektu. Dále informoval, že tento projekt sebou nese určitá rizika. Největší riziko 

se týká nedostatečně rychlého čerpání prostředků, které jsou určeny na mzdy, jelikož pokud se 

nebude čerpat podle harmonogramu, hrozí univerzitě sankce. Následně seznámil plénum s dalšími 

rizikovými indikátory. Dále upozornil senátory na to, že celá prezentace je k dispozici v uložišti 

senátu.  

 

6. Informace o Metodice rozpočtu 

Místopředsedkyně senátu Stočesová požádala rektora Holečka, aby seznámil plénum s tímto 

bodem. Rektor Holeček omluvil prorektora Duchka, který nemohl dorazit. Rektor uvedl, že vedení 

úkol, který mu byl uložen senátem ZČU, plnilo. Mimo jiné prorektor Duchek společně 

s Rozpočtovou komisí AS uskutečnil analýzu zadání od senátu, kde šlo o to, aby se zahrnul 

obratový směrný ukazatel do pravidel vytváření rozpočtu. Hlavním problémem je otázka, jak 

definovat obrat, kdy se ukázala spousta problému a proto se přikročilo k jakémusi ukazateli, který 

tento obrat vcelku dobře kopíruje a to objem vyplácených a ostatních potřebných nákladů. Následně 

byly analyzovány dopady s tím, že se tento obrat použil na tři rozpočtové jednotky a výsledky 

mohou interpretovat a vysvětlit zástupci ekonomického oboru. Následně ředitel ekonomického 

oboru Holenda uvedl, že veškerá modelace je k dispozici v uložišti senátu. Z té je patrné, jakým 

způsobem změna tohoto ukazatele dopadá na testovaná pracoviště. Dále vysvětlil, jaká data 

k tomuto použili. Obecně se dá říci, že změna ukazatele dopadá zejména na technické fakulty. 

Následně rektor Holeček uvedl, že se projednávalo toto téma na kolegiu rektora a ten výsledek 

jednání je takový, že kolegium nedoporučuje zatím provádět tyto změny. Nicméně kolegium je 

pouze poradní orgán a zaleží na senátu, jak se k tomu postaví. Následně místopředsedkyně 

Stočesová požádala předsedu Rozpočtové komise senátora Kopečka o stanovisko komise. 

Stanovisko Rozpočtové komise AS k bodu „Informace o metodice rozpočtu“:  

Předseda komise uvedl, že se to na komisi projednávalo, ale nedospělo se k závěru a komise se 

k tomuto bodu bude ještě vracet, pokud se vyskytnou připomínky zásadního charakteru. 

 

V následné diskusi vystoupila senátorka Holubová, rektor Holeček, senátoři Havlík a Kopeček.  
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7. Informace o sportu na ZČU 

Místopředsedkyně senátu Stočesová v tomto bodě předala slovo vedoucímu katedry KTS Mgr. 

Červenkovi. Ten plénum seznámil s tím, že přerod katedry v ústav pokračuje dle stanoveného 

harmonogramu a vše pokračuje tak, jak má. Uvedl, že se uskutečnilo jednání s vedením univerzity, 

kde byli nastíněny kroky KTS. Rektor Holeček doplnil, že se jednání uskutečnilo za přítomnosti 

předsedy senátu. 

  

8. Informace o výzkumu na středních školách 

V tomto bodě místopředsedkyně senátu Stočesová uvedla, že se doc. Váně nemůže 

z pracovních důvodů zúčastnit jednání pléna. Následně seznámila stručně senátory se 

záměrem výzkumu. Následně seznámila plénum s  tím, že pokud by někdo měl zájem o 

výsledky tohoto projektu, je možné se podívat na níže uvedenou adresu.  

https://www.vyzkum-kss-zcu.cz/a4-vyzkum-stredni-skoly/#after_section_1 

 

9. Různé 

 

9.1. Zprávy z RVŠ 

V tomto bodě nejprve rektor Holeček seznámil přítomné ze zprávami z jednání Reprezentativní 

komise náměstka sekce vysokých škol PhDr. Dolečka. Informoval o stavu vyjednávání rozpočtu 

MŠMT a především části, která se týče kapitoly Vysokých škol. Následně zástupce senátu 

v předsednictvu RVŠ Ing. Řezáček seznámil senátory a hosty s novinkami z RVŠ, které jsou 

uloženy v uložišti senátu. 

 

9.2.  Zprávy ze SK 

Místopředsedkyně senátu Stočesová vyzvala předsedu studentské komory senátora Pokorného, 

aby informoval o činnosti SK. Senátor Pokorný uvedl, že SK nemá žádné připomínky.  

  

9.3. Další 

V tomto bodě vystoupila senátorka Holubová, která si stěžovala na úroveň zápisů z jednání AS. 

Uvedla, že má velké výhrady k zápisům. Jedná se o to, kdo dělá cenzuru zápisu, protože některé 

body jsou rozvinuté a některé vůbec, včetně toho, kdo se vyjadřoval a natož, aby tam byly aspoň ty 
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body. A proč některé jsou zaznamenány do takových detailů, že jsou tam přeřeky, taková pomocná 

slova. Uvedla, že když to čte, má pocit, že neuctivě působí vyjádření představitelů univerzity; když 

se zapíše doslova, co říkají představitelé univerzity. A optala se, kdo dělá cenzuru, kdo rozhoduje 

co ano a co ne. A proč proboha doslovný záznam se všemi přeřeky. Tajemník senátu odpověděl, že 

zápisy se takhle vytváří již několik let. Dále konstatoval, že to je podrobně proto, že v minulých 

funkčních obdobích bylo několik kritik, které se týkali toho, že chybí jedno slovo tam druhé. A to, 

že jsou některé body krátké je způsobeno tím, že se jedná o body informativní, kdežto hlasovací 

body bývají vždy podrobnější. Pokud si senátoři odsouhlasí, že se zápis nebude dělat tak podrobně 

(bude napsáno na dané téma, proběhla diskuse), tak tajemník bude radši. Následně zdůraznil, že 

kontrolu zápisu provádí předseda senátu. Místopředsedkyně Stočesová uvedla, že k zápisu je možné 

podávat připomínky.  
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PŘEHLED USNESENÍ 

 

6/1 Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje program jednání AS ZČU. 

  

6/2 Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni doporučuje podle ust. § 9 odst. 2 

písm. c) zákona o vysokých školách uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene 

služebnosti inženýrské sítě – horkovodní řad na nemovitosti parc. číslo 8455/31 

v katastrálním území 721981 Plzeň. 

 

6/3 Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni vyhlašuje volby kandidáta na 

rektora Západočeské univerzity v Plzni. Návrhy na kandidáta na rektora lze podávat do 

27. 9. 2018 do 12:00 na formuláři, který je přílohou zápisu z dnešního jednání AS 

ZČU.  

  

6/4 Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje Bc. Evu Krauzovou (FST) 

za člena Grantové komise pro podporu aktivit studentu (GRAS) za akademické 

pracovníky. 

 

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

    

       RNDr. Petr Tomiczek, CSc.                                              Zapsal: Mgr. Petr Baierl 

            Předseda AS ZČU  
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Prezenční a hlasovací listina 

 
 
   usnesení 6/1 6/2 6/3 6/4 

FAV 

Jméno Přijmení      

Petr Tomiczek omluven - - - - 

Gabriela Holubová  1 1 1 1 

Světlana  Tomiczková omluvena - - - - 

Kamil Ekštein  1 1 1 1 

Martin Kopřiva  1 1 1 1 

Kamila Hantová  - - - - 

FDULS 

Bedřich Kocman  - - - - 

Benedikt Tolar  1 1 1 1 

Luděk Míšek  1 1 1 1 

Petr Pelikán  1 1 1 1 

Eliška Čechovská omluvena - - - - 

Hana Hlaváčová omluvena - - - - 

FEK 

David Martinčík  1 1 1 1 

Michal Mičík  1 1 1 1 

Ludvík Eger  1 1 1 1 

Martin Januška  1 1 1 1 

Jan Pokorný omluven - - - - 

David Zajíček  - - 1 1 

FEL 

Jana Jiříčková  1 1 1 1 

Jiří Basl  1 1 1 1 

Pavel Karban  1 1 1 1 

Jaroslav Fiřt  1 1 1 1 

Stanislav  Mašek  1 1 1 1 

Ondřej Rauner  1 1 1 1 

FF 

Ludmila Dostálová  - - - - 

Andrea Königsmarková omluvena - - - - 

Roman Kodet  1 1 1 1 

Ladislav Toušek  - - - - 

Adéla Pleštilová  - - - - 

Zdeněk Rod omluven - - - - 

FPE 

Petr Valach  1 1 1 1 

Pavel Mentlík omluven - - - - 

Miroslav Breitfelder  1 1 1 1 

Václav Richtr omluven - - - - 

Kateřina Železná omluvena - - - - 

Petr Pánek omluven - - - - 

FPR 

Jan Lego omluven - - - - 

Simona Stočesová  1 1 1 1 

Zuzana Vostrá  - - - - 

Vendulka Valentova  1 1 1 1 

Michael Pauly  1 1 1 1 

Marcel Peter  1 1 1 1 

FST 
Pavel Kopeček  1 1 1 1 

Vlastimil Masek  1 1 1 1 
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Josef Dvořák  1 1 1 1 

Jan Řehoř omluven - - - - 

Jakub Kübelbeck  - - - - 

Václav Mašek  - - - - 

FZS 

Petra Bejvačinská omluvena - - - - 

Václav Beránek  1 1 1 1 

Lukáš Štich  1 1 1 1 

Josef Kott  1 1 1 1 

Eva Laštovková omluvena - - - - 

Markéta Lubinová  - - - - 

MF 

Michal Vaněk  - - - - 

Václav Trejbal omluven - - - - 

Petr Baierl  1 1 1 1 

DSP 
Tomáš Ausberger  1 1 1 1 

Jindřich  Havlík  1 1 1 1 

 Celkem hlasujicích  32 32 33 33 

 Pro usnesení   32 32 33 33 

 Proti usnesení   0 0 0 0 

 Zdrželi se hlasování   0 0 0 0 

 
 
 

Přítomní hosté: 

 

Jméno Pracoviště Jméno Pracoviště 

Doc. Dr. RNDr. Miroslav Holeček REK   

Ing. Petr Beneš REK   

Doc. Ladislav Čepička, Ph.D. REK   

Mgr. Marta Kollerová REK   

Ing. Ida Císařová REK   

Mgr. Šárka Stará REK   

Ing. Petr Řezáček, Ph.D. AS ZČU   

Mgr. Jaroslav Šíp PC   

Mgr. Lucie Čulíková, Ph.D. PC   

Mgr. Pavel Červenka FST   

Ing. Michael Holenda REK   

    

 


